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REPTE Ser determinants en el nou Ajuntament CANDIDATURA
L’equip li fa sentir vibracions positives per obtenir un bon resultat

“Volem tenir tres o més
regidors i ser decisius”

Maria Josep López. Alcaldable per Acord Municipal per Sils (AMS)

a néixer a Lleida fa
38 anys però des de
petita viu a Sils.
Treballa com a di-
rectora de l’ABS de

Sant Feliu, està casada i té dos
fills. Maria Josep López s’estre-
na com a alcaldable i està molt
esperançada gràcies al suport
del seu equip. Si és escollida al-
caldessa, li agradaria tenir

V
temps per gaudir de la lectura i
el muntanyisme, i no voldria
perdre mai el contacte amb els
pacients. AMS, marca blanca
d’ERC, aposta per les eines 2.0
per a la campanya.

Quina valoració fa dels 4 anys?
Han estat molt positius en l’as-
pecte personal i de poble. I so-
bretot, per l’equip que hem po-
gut consolidar. Per això consi-
dero que han estat positius i, a
més, recomanables.

Quins són els objectius?
Aconseguir augmentar el nom-
bre de regidors [ara són dos] i
arribar a ser decisius en la pro-
pera legislatura.

I si són decisius?
Governarem amb la màxima
eficàcia i tindrem prioritat en
l’educació. Tenim encara una
escola nova en barracons, amb
uns terrenys encallats, amb un
institut també en barracons i
no hi ha els terrenys cedits.

Altres objectius?
En els temes socials també hi
ha possibilitats imaginatives,
sense necessitat de fer grans
obres, que poden donar una bo-
na resposta.

I amb quin esperit?
Que els petits canvis sumats,
poden donar grans millores.

El millor de Sils?
L’esperit de poble. I volem que
ho continuï sent però donant
els serveis adequats a tothom.

Quants regidors voldrien?
Més de tres ja seria un èxit.

Acostumada a la gestió, ara po-
dria fer un salt més gran.
Estic a punt i no tinc por de dur
persones. Fa set anys que duc un
equip i podria superar el repte.

Com afecta la crisi a Sils?
Com en la majoria de municipis,
en l’aspecte urbanístic; no hi ha
ingressos. I això fa que calgui te-
nir en compte els equilibris.

Així doncs...
És moment d’evitar les grans
promeses i apostar per la gestió.

Maria Josep López ■ EL PUNT

22-M ELECCIONS MUNICIPALS 2011

El candidat de CiU a les
eleccions de Barcelona,
Xavier Trias, i l’alcalde de
Figueres i cap de llista de
CiU, Santi Vila, van visitar
ahir la fàbrica de Rieju a
Figueres, que és un dels
principals productors ca-
talans de ciclomotors i
motocicletes elèctriques.
Durant la visita, Trias va

proposar bonificar la tota-
litat de l’impost de circula-
ció a motos i cotxes elèc-
trics com a mesura per fo-
mentar l’ús d’aquest vehi-
cles i millorar la qualitat
ambiental de Barcelona.
Rieju ha dissenyat i fabri-
cat un model de motocicle-
ta elèctrica anomenat
MIUS, que sortirà al car-
rer al mes de maig, amb
una autonomia de 50 qui-
lometres, zero emissions i
pensada per a grans flotes.
L’alcalde de Figueres va
explicar que aquesta mo-
to, fabricada a la ciutat,
“és una aposta explícita
per la sostenibilitat”. ■

a Els candidats de
CiU de Figueres i
Barcelona visiten la
fabrica de motos Rieju

Potenciar l’ús
dels vehicles
elèctrics

J.P.
FIGUERES

Santi Vila, a l’esquerra; Xavier Trias, al costat, i els directius
de Rieju amb el nou model de ciclomotor elèctric ■ LL. SERRAT

L’exregidora Montse Pla
va ser escollida la setmana
passada per l’agrupació lo-
cal del PSC per encapçalar
la llista dels socialistes a
les municipals.

Després que l’actual
portaveu del grup, Jesús
Torrent, a l’oposició a l’A-
juntament de Llagostera,
anunciés que no renovaria
la seva candidatura per
encapçalar la llista, l’agru-
pació local del PSC va
obrir un període de refle-
xió per trobar un altre can-
didat amb vista a les elec-
cions. Finalment, l’escolli-
da va ser Montse Pla, que
ja havia estat regidora du-
rant dotze anys. La candi-
data va dir que aquestes
setmanes el grup està ela-
borant el programa electo-
ral, però va avançar que
els trets bàsics seran “l’op-
timització de recursos i el
treball per a la cohesió so-
cial”. Pla havia format part
del govern de l’Entesa per
Llagostera, que va encap-
çalar l’ecosocialista Lluís

Postigo. Les discrepàncies
dins el govern van fer que
Pla, que exercia de tinenta
d’alcalde, anunciés l’agost
del 2005 que el seu grup
no renovaria l’Entesa. Se-
guidament, Postigo li va
retirar les delegacions de
govern i Pla va passar a l’o-
posició, un any i mig abans
d’acabar el mandat. La

candidata va admetre que
va acabar aquell mandat
“molt cansada”, però que
ara es veu amb “forces per
tornar-hi”. Hi afegeix que
les ganes de col·laborar
han estat determinants a
l’hora de decidir-se, i asse-
gura que assumeix la can-
didatura amb “molta il·lu-
sió”. ■

a Va ser regidora fins al 2007, i membre del govern de
l’Entesa fins al 2005 a La cohesió social, eix programàtic

Jordi Nadal
LLAGOSTERA

Pla, candidata del
PSC de Llagostera

Montse Pla, en una imatge d’arxiu de finals del mandat
anterior, quan era regidora del PSC ■ M.B.

El PSC acusa CiU
d’incomplir totes
les promeses

FE D’ERRADES

En l’edició d’ahir, en l’anà-
lisi de les eleccions a Riu-
dellots, el nom de la can-
didata de IxR és Paola Es-
trada i no Rosa Paolo,
com surt publicat.

TOSSA DE MAR

La candidata del PSC a l’alcal-
dia de Tossa de Mar, Pilar
Mundet, acusa l’equip de go-
vern de CiU de no haver com-
plert cap de les deu promeses
electorals que va fer en les
passades eleccions. Mundet
repassa un per un els punts
del programa de CiU, i resu-
meix la seva gestió dient que
han volgut arreglar “els seus
temes particulars” pel que fa
referència al pla general, han
eliminat places d’aparcament,
han frenat l’activitat econòmi-
ca pública i privada renun-
ciant a inversions i han arru-
ïnat l’Ajuntament gastant els
diners en auditories, consul-
tories, assessors de confiança
i apujant-se els sous. Mundet
continua afirmant que no han
fet res en política social, ni per
ampliar i condicionar la zona
esportiva i tampoc no han
“embellit” el passeig del mar
ni canalitzat la riera. “Colom i
Moré s’han passat la legisla-
tura fent el joc del policia bo
–Colom– i el policia dolent
-Moré-, però són dues cares
de la mateixa moneda”, afir-
ma Pilar Mundet. ■  N.F.


